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OR.Oz.0022.12.2025 

PROTOKÓŁ NR 47/2025 

posiedzenia Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego 

w dniu 21 marca 2025 r. 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie protokołu. 

4. Porządek posiedzenia. 

5. Tematy: 

5.1. Projekt umowy z NTT Technology Sp. z o.o. z siedzibą Zakręt na zakup i dostawę 9 sztuk 

komputerów stacjonarnych typu all-in-one (zestaw) dla: Zespołu Szkół Nr 1 Centrum 

Kształcenia Praktycznego w Aleksandrowie Kujawskim oraz Liceum Ogólnokształcącego 

w Ciechocinku w ramach zadania pn. „Cyfrowe materiały dydaktyczne” w ramach 

Krajowego Planu Odbudowy i Zwiększenia Odporności Komponent C: Transformacja 

cyfrowa Reforma: C2.1: Zwiększenie skali zastosowań rozwiązań cyfrowych w sferze 

publicznej, gospodarce i społeczeństwie Inwestycja C2.1.3:E – kompetencje 

Przedsięwzięcia pn. „Szkoła  Jutra”. 

5.2. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przedstawienia sprawozdania rocznego  

z wykonania budżetu Powiatu Aleksandrowskiego za 2024 rok wraz z informacją o stanie 

mienia. 

5.3. Wnioski Komisji Oświaty, Sportu, Kultury i Spraw Społecznych Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 17 marca 2025 r.  

5.4. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zaopiniowania realizacji inwestycji drogowej 

pn. „Rozbudowa nawierzchni ulicy Widok na odcinku od Ronda Serafina do 

wyremontowanej nawierzchni przy przedszkolu w Ciechocinku”, działki ewidencyjne: 737, 

757/2, 752, 753, 754, obręb miasto Ciechocinek. 

5.5. Projekt umowy z Wojewodą Kujawsko – Pomorskim o udzielenie dotacji na 

dofinansowanie wynagrodzeń pracowników jednostek wspierania rodziny i systemu pieczy 

zastępczej na 2025 r. 

5.6. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia Powiatowego programu 

psychologiczno – terapeutycznego dla osób stosujących przemoc domową w Powiecie 

Aleksandrowskim na lata 2025 – 2030. 

5.7. Pismo Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim dotyczące oferty 

na rozbiórkę budynku zlokalizowanego w Aleksandrowie Kujawskim przy  

ul. Wyspiańskiego 4 wraz z odtworzeniem ściany łącznika oraz wykonanie projektu 

rozbiórki. 

5.8. a) Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie powierzenia Gminie Miejskiej Nieszawa 

prowadzenia zadania publicznego polegającego na utrzymaniu przeprawy promowej przez 

rzekę Wisłę w ciągu drogi powiatowej nr 2049C Nieszawa – Brzeźno w miejscowości 

Nieszawa. 

b) Projekt porozumienia z Gminą Miejską Nieszawa w sprawie ustalenia warunków i zasad 

organizacji i wykonywania przeprawy promowej przez rzekę Wisłę w mieście Nieszawa  

w ciągu drogi powiatowej Nr 2049C Nieszawa – Brzeźno w roku 2025, w tym 

przygotowania przeprawy, realizacji przeprawy, remontów przed rozpoczęciem sezonu, 

remontów posezonowych i zabezpieczenia promu na zimę. 
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5.9. Pismo Prezesa Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim Spółka z o.o.  

o rozważenie możliwości udzielenia wsparcia finansowego w formie dotacji dla 

Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim Spółka z o.o. w celu dofinansowania 

zadań inwestycyjnych – zajęcie stanowiska. 

5.10. a) Projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę VIII/64/2024 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia 2024 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2025, 

b) Projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę VIII/65/2024 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia 2024 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2025 – 2029. 

5.11. Wniosek do Przewodniczącego Rady Powiatu Aleksandrowskiego o wprowadzenie 

projektów uchwał pod obrady  XI sesji Rady Powiatu Aleksandrowskiego. 

5.12. Pismo Dyrektora Gminnego Ośrodka Kultury w Służewie o wsparcie finansowe 

organizacji 24 ogólnopolskiego Spotkania Poetów „Biała Lokomotywa” wraz z uproszczoną 

ofertą realizacji zadania – zajęcie stanowiska. 

5.13. Pismo Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie 

wyroku Sądu Okręgowego w Toruniu z dnia 10 marca 2025 r. w sprawie powództwa Powiatu 

Aleksandrowskiego - Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim przeciwko 

NEOX Sp. z o.o. z siedzibą w Gdańsku o zapłatę na skutek apelacji pozwanego od wyroku 

Sądu Rejonowego we Włocławku z dnia 4 lipca 2024 r.  

5.14. Pismo Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Zakrzewie w sprawie udzielenia wsparcia 

finansowego wycieczki integracyjnej nad morze – zajęcie stanowiska. 

 

6. Sprawy różne. 

7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Ad 1. 

Pani Lidia Tokarska Starosta Aleksandrowski – otwieram posiedzenie Zarządu Powiatu 

Aleksandrowskiego w dniu 21 marca 2025 r. o godzinie 10:00.  

Posiedzenie odbywa się w siedzibie Starostwa Powiatowego w Aleksandrowie Kujawskim przy 

ulicy Słowackiego 8 w pokoju 214 (II piętro).  

 

 

Ad 2. 

Pani Lidia Tokarska – stwierdzam quorum. W posiedzeniu uczestniczą dwie członkinie 

Zarządu Powiatu: Lidia Tokarska i Maja Masłowska. Członkini Zarządu Powiatu Małgorzata 

Wdowczyk nie uczestniczy w posiedzeniu. 

W posiedzeniu uczestniczy: Mariusz Możdżeń Skarbnik Powiatu. Paulina Smykowska 

Sekretarz Powiatu nie uczestniczy w posiedzeniu. 

Posiedzenie jest prawomocne i Zarząd może podejmować uchwały.  

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

 



3 
 

 

 

Ad 3. 

Pani Lidia Tokarska – proponuję przyjąć bez czytania protokół nr 46/2025 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 13 marca 2025 r. Czy są uwagi, propozycje zmian, czy uzupełnień do 

przedłożonego protokołu? Nie widzę. Proponuję przyjąć go bez czytania.  

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

Członkowie Zarządu Powiatu, w wyniku głosowania przyjęli protokół nr 46/2025 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 13 marca 2025 r. 

 

 

Ad 4. 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do proponowanego porządku dzisiejszego posiedzenia. 

Czy są wnioski o zmianę porządku posiedzenia? Nie widzę. 

Przechodzimy do realizacji dzisiejszego porządku posiedzenia. 

 

Porządek posiedzenia Zarządu Powiatu, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.1. Projekt umowy z NTT Technology Sp. z o.o. z siedzibą Zakręt na zakup i dostawę 

9 sztuk komputerów stacjonarnych typu all-in-one (zestaw) dla: Zespołu Szkół Nr 1 

Centrum Kształcenia Praktycznego w Aleksandrowie Kujawskim oraz Liceum 

Ogólnokształcącego w Ciechocinku w ramach zadania pn. „Cyfrowe materiały 

dydaktyczne” w ramach Krajowego Planu Odbudowy i Zwiększenia Odporności 

Komponent C: Transformacja cyfrowa Reforma: C2.1: Zwiększenie skali zastosowań 

rozwiązań cyfrowych w sferze publicznej, gospodarce i społeczeństwie Inwestycja 

C2.1.3:E – kompetencje Przedsięwzięcia pn. „Szkoła  Jutra”. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.1. Projekt umowy z NTT Technology  

Sp. z o.o. z siedzibą Zakręt na zakup i dostawę 9 sztuk komputerów stacjonarnych typu all-in-

one (zestaw) dla: Zespołu Szkół Nr 1 Centrum Kształcenia Praktycznego w Aleksandrowie 

Kujawskim oraz Liceum Ogólnokształcącego w Ciechocinku w ramach zadania pn. „Cyfrowe 

materiały dydaktyczne” w ramach Krajowego Planu Odbudowy i Zwiększenia Odporności 

Komponent C: Transformacja cyfrowa Reforma: C2.1: Zwiększenie skali zastosowań 

rozwiązań cyfrowych w sferze publicznej, gospodarce i społeczeństwie Inwestycja C2.1.3:E – 

kompetencje Przedsięwzięcia pn. „Szkoła  Jutra”. 

Powiat Aleksandrowski w ramach umowy o powierzeniu grantu dysponuje kwotą 70.000 zł  

na cyfrowe materiały dydaktyczne. Po przeprowadzeniu postępowania zgodnie z zasadą 

konkurencyjności został wybrany wykonawca NTT Technology Sp. z o.o. z siedzibą Zakręt  

z ceną brutto 44.990 zł. Tym samym w ramach umowy powierzenia grantu pozostały środki  

w wysokości 25.010 zł. Decyzją Koordynatora Projektu pozostałą kwotę postanowiono 

wydatkować na zakup 9 sztuk komputerów stacjonarnych typu all-in-one (zestaw)  

o parametrach technicznych sprzętu zakupionego we wcześniej przeprowadzonym 

postępowaniu zgodnie z zasadą konkurencyjności. 
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Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zawrzeć umowę z NTT Technology  

Sp. z o.o. z siedzibą Zakręt na zakup i dostawę 9 sztuk komputerów stacjonarnych typu all-in-

one (zestaw) dla: Zespołu Szkół Nr 1 Centrum Kształcenia Praktycznego w Aleksandrowie 

Kujawskim oraz Liceum Ogólnokształcącego w Ciechocinku w ramach zadania pn. „Cyfrowe 

materiały dydaktyczne” w ramach Krajowego Planu Odbudowy i Zwiększenia Odporności 

Komponent C: Transformacja cyfrowa Reforma: C2.1: Zwiększenie skali zastosowań 

rozwiązań cyfrowych w sferze publicznej, gospodarce i społeczeństwie Inwestycja C2.1.3:E – 

kompetencje Przedsięwzięcia pn. „Szkoła  Jutra” za cenę brutto 18.450 zł. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu postanowił zawrzeć umowę z NTT Technology Sp. z o.o. z siedzibą Zakręt na 

zakup i dostawę 9 sztuk komputerów stacjonarnych typu all-in-one (zestaw) dla: Zespołu Szkół 

Nr 1 Centrum Kształcenia Praktycznego w Aleksandrowie Kujawskim oraz Liceum 

Ogólnokształcącego w Ciechocinku w ramach zadania pn. „Cyfrowe materiały dydaktyczne” 

w ramach Krajowego Planu Odbudowy i Zwiększenia Odporności Komponent C: 

Transformacja cyfrowa Reforma: C2.1: Zwiększenie skali zastosowań rozwiązań cyfrowych  

w sferze publicznej, gospodarce i społeczeństwie Inwestycja C2.1.3:E – kompetencje 

Przedsięwzięcia pn. „Szkoła  Jutra” za cenę brutto 18.450 zł. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 20 marca 2025 r. znak: 

RI.Rz.2720.2.7.2025 wraz z projektem umowy z NTT Technology Sp. z o.o. z siedzibą Zakręt 

na zakup i dostawę 9 sztuk komputerów stacjonarnych typu all-in-one (zestaw) dla: Zespołu 

Szkół Nr 1 Centrum Kształcenia Praktycznego w Aleksandrowie Kujawskim oraz Liceum 

Ogólnokształcącego w Ciechocinku w ramach zadania pn. „Cyfrowe materiały dydaktyczne” 

w ramach Krajowego Planu Odbudowy i Zwiększenia Odporności Komponent C: 

Transformacja cyfrowa Reforma: C2.1: Zwiększenie skali zastosowań rozwiązań cyfrowych  

w sferze publicznej, gospodarce i społeczeństwie Inwestycja C2.1.3:E – kompetencje 

Przedsięwzięcia pn. „Szkoła  Jutra”, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.2. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przedstawienia sprawozdania 

rocznego z wykonania budżetu Powiatu Aleksandrowskiego za 2024 rok wraz  

z informacją o stanie mienia. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.2. Projekt uchwały Zarządu Powiatu  

w sprawie przedstawienia sprawozdania rocznego z wykonania budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego za 2024 rok wraz z informacją o stanie mienia. 

Proszę Skarbnika Powiatu o przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu powiatu  

za 2024 rok. 
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Pan Mariusz Możdżeń – zgodnie z art. 267 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 o finansach 

publicznych Zarząd Powiatu sporządza sprawozdanie roczne z wykonania budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego za rok 2024 wraz z informacją o stanie mienia powiatu. Do końca marca 

należy przedłożyć sprawozdanie Radzie Powiatu i Regionalnej Izbie Obrachunkowej celem 

wydania opinii. 

Przedłożone sprawozdanie sporządzone zostało na podstawie sprawozdań finansowych  

z wykonania planów finansowych poszczególnych jednostek organizacyjnych powiatu. Dane 

są zgodne z syntetyczną i analityczną ewidencją księgową.  

W 2024 roku dokonano łącznie 20 zmian budżetu uchwałami Rady Powiatu i Zarządu Powiatu 

Aleksandrowskiego. 

Budżet Powiatu Aleksandrowskiego w 2024 r. został zrealizowany w następującej wysokości: 

1) dochody budżetu w wysokości 112 481 476,59 zł,  

2) wydatki budżetu w wysokości 103 465 449,49 zł,  

3) przychody budżetu w wysokości 13 015 892,08 zł,  

4) rozchody budżetu w wysokości 15 340 119,68 zł,  

5) nadwyżka budżetu w wysokości 9 016 027,10 zł.  

Z nadwyżki pokrywamy deficyt, który wynosi ponad 6 tys. zł. Stąd część tych środków będzie 

rozdysponowana.  

Przychody w 2024 roku zrealizowano w łącznej kwocie 13 015 892,08 zł, co stanowi 100,00% 

planu, w tym: 

- nadwyżka z lat ubiegłych, pomniejszona o niewykorzystane środki pieniężne, o których mowa 

w art. 217 ust. 2 pkt 8 ustawy o finansach publicznych – 8 305 892,08 zł; 

- wolne środki, o których mowa w art. 217 ust. 2 pkt 6 ustawy o finansach publicznych – 

4 710 000,00 zł. 

Rozchody w 2024 roku zrealizowano w łącznej kwocie 15 340 119,68 zł, co stanowi 99,99% 

planu, w tym: 

- spłaty kredytów i pożyczek, wykup papierów wartościowych – 862 000,00 zł; 

- inne cele (zabezpieczenie środków na przelewy na rachunki lokat) – 14 478 119,68 zł.  

Zobowiązania powiatu na dzień 31 grudnia 2024 r. z tytułu zaciągniętych kredytów wynoszą 

3 848 000,00 zł (wg RB-Z). Pozostałe zobowiązania (wg RB-28S) w wysokości  

4 439 845,04 zł to zobowiązania niewymagalne z terminem płatności w 2024 r. dotyczące m.in. 

płatności faktur, które wpłynęły w 2024 r. w zakresie zakupu usług, materiałów oraz 

dodatkowego wynagrodzenia rocznego wraz z pochodnymi. Zobowiązania te zostały już 

uregulowane. 

W 2024 r. z tytułu spłat rat kredytowych przypadających do spłaty wydatkowano środki  

w wysokości 862 000,00 zł oraz odsetek od kredytów 296 268,90 zł.  

Należności pozostałe do zapłaty na rzecz powiatu (Rb-27S) wynoszą 531 272,50 zł, w tym 

zaległości 436 049,74 zł. Zaległości w opłatach związane są głównie z należnościami z tytułu 

udziału powiatu w dochodach Skarbu Państwa, opłatami geodezyjnymi, opłatami za pobyt  

w DPS, opłatami za porzucone pojazdy oraz zasądzonymi wyrokami. W stosunku do dłużników 

wszczęte zostały postępowania egzekucyjne i sukcesywnie zadłużenie ulega zmniejszeniu. 

Biorąc pod uwagę podział dochodów bieżących według źródeł ich pochodzenia znaczący udział 

w 2024 roku stanowiły dochody o charakterze celowym, które powiat otrzymał od podmiotów 

zewnętrznych. W 2024 roku środki te zostały zaplanowane w kwocie 19 093 579,03 zł, z kolei 

zrealizowane na poziomie 19 101 959,98 zł, co stanowi 100,04% realizacji planu, przy czym: 

- dotacje celowe otrzymane z budżetu państwa na realizację zadań z zakresu administracji 

rządowej wyniosły 13 771 712,10 zł; 



6 
 

 

 

- dotacje na realizację zadań realizowanych na mocy porozumień z organami administracji 

rządowej 134 674,87 zł; 

- dotacje celowe otrzymane z budżetu państwa na zadania własne 2 694 095,84 zł; 

- dochody z dotacji na zadania realizowane na podstawie porozumień między jednostkami 

samorządu terytorialnego 705 944,17 zł; 

- dochody z dotacji w ramach programów finansowanych z udziałem środków europejskich 

748 000,10 zł; 

- pozostałe dochody o charakterze celowym 1 047 532,90 zł. 

Dochody z subwencji w 2024 roku zostały zaplanowane na poziomie 53 055 716,00 zł, 

natomiast zrealizowane w kwocie 53 055 716,00 zł, co stanowi 100,00% realizacji planu. 

Udziały w podatkach stanowiących dochód budżetu państwa zaplanowane zostały w kwocie 

15 417 422,00 zł, zaś zrealizowane w kwocie 15 417 422,00 zł, co stanowi 100,00% realizacji 

planu. 

Wpływy z opłat w 2024 roku zostały zaplanowane na poziomie 2 117 392,00 zł, natomiast 

zrealizowane w kwocie 2 160 022,56 zł, co stanowi 102,01% realizacji planu. Najwyższe 

wpływy z opłat zrealizowane zostały z: 

- wpływy z opłaty komunikacyjnej – 948 311,00 zł; 

- wpływy z opłat za zezwolenia, akredytacje oraz opłaty ewidencyjne, w tym opłaty za 

częstotliwości – 856 493,25 zł; 

- wpływy z różnych opłat – 192 449,58 zł; 

- wpływy z opłat za wydanie prawa jazdy oraz innych dokumentów uprawniających do 

kierowania pojazdami – 151 895,00 zł; 

- wpływy z innych lokalnych opłat pobieranych przez jednostki samorządu terytorialnego na 

podstawie odrębnych ustaw – 8 193,61 zł. 

Dochody z majątku w 2024 roku zostały zaplanowane na poziomie 221 462,00 zł, natomiast 

zrealizowane w kwocie 216 911,81 zł, co stanowi 97,95% realizacji planu, przy czym: 

- wpłaty z tytułu odpłatnego nabycia prawa własności oraz prawa użytkowania wieczystego 

nieruchomości wyniosły 140 762,00 zł – sprzedaż garaży; 

- wpływy ze sprzedaży składników majątkowych wyniosły 76 149,81 zł – sprzedaż samochodu 

osobowego przez DPS Zakrzewo. 

Dotacje i środki na inwestycje w 2024 roku zostały zaplanowane na poziomie 8 681 066,00 zł, 

natomiast zrealizowane w kwocie 10 998 101,30 zł, co stanowi 126,69% realizacji planu. 

Największy poziom dotacji i środków na inwestycje powiat uzyskał na realizację zadań  

w obszarze: 

- Drogi publiczne powiatowe w ramach działu Transport i łączność – 9 821 472,50 zł; 

- Ochrona zabytków i opieka nad zabytkami w ramach działu Kultura i ochrona dziedzictwa 

narodowego – 900 000,00 zł; 

- Centrum Projektów Polska Cyfrowa w ramach działu Administracja publiczna –  

180 000,00 zł; 

- Pozostała działalność w ramach działu Obrona narodowa – 96 628,80 zł. 

Wyższe niż zaplanowano dochody w 2024 r. osiągnięto m.in. z tytułu: 

1) opłat za rejestracje pojazdów – 8 311,00 zł, 

2) opłat za umieszczenie urządzeń w pasie dróg powiatowych oraz za zajęcie pasa drogowego 

– 36 283,25 zł, 

3) wpływów z tytułu grzywien i kar od osób fizycznych, w tym za nieterminową rejestrację 

pojazdów bądź zgłoszenia ich zbycia i nabycia – 9 982,86 zł,  

4) wpływów z opłat za wydanie prawa jazdy – 6 895,00 zł, 
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6) wpływów za wynajmu lokali, dzierżaw –  32 690,15 zł, 

7) opłat geodezyjnych – 36 581,97 zł,  

7) wpływów z usług, w tym odpłatność gmin z tytułu umieszczenia dziecka w pieczy zastępczej  

i rodzinnej pieczy zastępczej - dotacje z innych jednostek samorządu terytorialnego,  

mieszkańców za pobyt w Domu Pomocy Społecznej w Zakrzewie – 240 449,03 zł, 

8) wpływów związanych z realizacją zadań z zakresu administracji rządowej – udział powiatu  

w dochodach rządowych – 5 041,55 zł, 

10) wpływy z różnych dochodów, w tym z odsetek od rachunków bankowych jednostek – 

43 960,05 zł, 

11) środków z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg z przeznaczeniem na zadanie 

„Przebudowa drogi powiatowej nr 2602C Ciechocinek – Dąbrówka na odcinku od km 0+000 

do km 1+600 w miejscowości Raciążek – Etap I” – środki w wysokości 2 820 557,00 zł 

wpłynęły na rachunek bankowy powiatu w miesiącu grudniu 2024 r. natomiast zadanie 

realizowane będzie w roku 2025. Wpłynęło to na wysokość nadwyżki. 

Niższe wykonanie wydatków w stosunku do planowanych w 2024 r. w wysokości  

2.489.256,87 zł wynika m.in. z tytułu:   

1) dotacji celowych przekazywanych jednostką z sektora finansów publicznych oraz spoza 

sektora finansów publicznych – 208 077,73 zł,  

2) wypłatą świadczeń niezaliczonych do wynagrodzeń (ekwiwalenty, nagrody, diety radnych) 

– 43 604,50 zł, 

4) wypłaty świadczeń społecznych dla wychowanków w rodzinach zastępczych i placówkach 

opiekuńczo-wychowawczych – 32 604,89 zł, 

5) wypłaty wynagrodzeń wraz z pochodnymi (w tym z projektów współfinansowanych 

środkami unijnymi), nagród konkursowych, wypłatą PKK oraz składek na fundusz emerytur 

pomostowych – 1 559 944,42 zł, 

6) zakupu materiałów, wyposażenia, środków dydaktycznych, artykułów spożywczych  

i lekarstw (w tym z projektów współfinansowanych środki unijnymi) – 265 597,69 zł, 

7) zakupu energii (w tym media) – 166 979,79 zł, 

8) zakupu usług pozostałych, opłat telekomunikacyjnych, remontów, ekspertyz, analiz, opłat za 

administrowanie budynkami, podróżami służbowymi, opłatami i składkami, szkoleń, badań 

lekarskich itp. (w tym z projektów współfinansowanych środki unijnymi) – 511 189,68 zł, 

9) nierozdysponowania rezerwy ogólnej, oświatowej i z zakresu zarządzania kryzysowego – 

765 000,00 zł, 

10) wydatków majątkowych (w tym z projektów współfinansowanych środki unijnymi) – 

554 273,91 zł, 

11) odsetek od kredytów oraz poręczeń i gwarancji – 18 731,10 zł. 

 

Pani Lidia Tokarska – oszczędności z wynagrodzeń, chodzi tu głównie o wynagrodzenia 

nauczycieli. Nie wiemy jak do końca są planowane. Szkoły planują środki na wynagrodzenia, 

na które mamy obowiązek zabezpieczyć środki finansowe. Zdarza się, że w ciągu roku szkoły 

zgłaszają, że braknie im tych środków  i wówczas dokonywane jest ich zwiększenie. Po czym 

na koniec roku zdarza się, że szkoła oddaje niewykorzystane na ten cel środki.  

 

Pan Mariusz Możdżeń – zawsze są oszczędności, ale pierwszy raz aż tak duże. Zazwyczaj jest 

to kwota ok. 500 - 600 tys. zł.  

 

Pani Maja Masłowska – która jednostka nie wykorzystała najwięcej środków? 



8 
 

 

 

Pan Mariusz Możdżeń – Zespół Szkół Nr 1 CKP. 

 

Pani Lidia Tokarska – tak, ale każda ze szkół miała niewykorzystane w tym zakresie środki. 

Doświadczenie roku poprzedniego nakazuje nam zachowanie ostrożności przy planowaniu 

budżetu.  

 

Pan Mariusz Możdżeń – nie można ruszać wynagrodzeń. 

 

Pani Lidia Tokarska – jednostki mają dysponować środkami zabezpieczonymi w planach 

finansowych do końca roku.  

 

Pan Mariusz Możdżeń – po zatwierdzeniu arkuszy organizacyjnych na nowy rok szkolny, 

koniec września, początek października wystąpimy do szkół o rozliczenie płac faktyczne, a nie 

planowane. Zdarzyło się, że dołożyliśmy jednostce 700 tys. zł, a na koniec roku okazało się, że 

nie wykorzystała 300 tys. zł.  

 

Pani Lidia Tokarska – nie mamy zamiaru zabierać jednostkom pieniędzy zabezpieczonych  

w planach finansowych, ale oczekujemy, że będą dobrze nimi gospodarowali, efektywnie, 

dobrze dla szkół. Jeśli są pieniądze, które można wykorzystać na coś dobrego dla szkoły to 

wykorzystajmy je, a nie zwracajmy na koniec roku, kiedy nie możemy już ich wykorzystać. 

Trzeba realizować wydatki, które są szkole potrzebne. Staramy się wykorzystać budżet w pełni.  

 

Pan Mariusz Możdżeń – na pozostałe wydatki w większości są zawarte umowy i znamy skalę 

kosztów. Nie jest to możliwe z opłatami za energię elektryczną. Dzięki fotowoltaice mamy 

oszczędności. Pierwszy rok ich funkcjonowania trudno było przewidzieć jakie będą rachunki 

za energię elektryczną, dlatego Zarząd Powiatu przy planowaniu nie ciął wydatków na ten cel.  

W zeszłym roku zrealizowaliśmy 21 inwestycji, które są przedstawione w sprawozdaniu,  

na kwotę 10.679.949,31 zł. Nie udało się zapłacić za zadanie wykonywane w Pałacyku 

Trojanowskich, zapłaciliśmy 500 tys. zł wykonawcy w 2025 r. 

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję podjąć uchwałę 

w sprawie przedstawienia sprawozdania rocznego z wykonania budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego za 2024 rok wraz z informacją o stanie mienia Radzie Powiatu 

Aleksandrowskiego oraz Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Bydgoszczy. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę nr 111/2025 w sprawie przedstawienia sprawozdania rocznego 

z wykonania budżetu Powiatu Aleksandrowskiego za 2024 rok wraz z informacją o stanie 

mienia Radzie Powiatu Aleksandrowskiego oraz Regionalnej Izbie Obrachunkowej  

w Bydgoszczy. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 



9 
 

 

 

Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przedstawienia sprawozdania rocznego  

z wykonania budżetu Powiatu Aleksandrowskiego za 2024 rok wraz z informacją o stanie 

mienia, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.3. Wnioski Komisji Oświaty, Sportu, Kultury i Spraw Społecznych Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 17 marca 2025 r.  

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.3. Wnioski Komisji Oświaty, Sportu, 

Kultury i Spraw Społecznych Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 17 marca 2025 r.  

Komisja zapoznała się z problematyką nieprawidłowości w zakresie klasyfikacji śródrocznej 

uczniów w Zespole Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim. Komisja zapoznała się  

z bieżącą działalnością Domu Pomocy Społecznej w Zakrzewie. 

Komisja wnosi do Zarządu Powiatu o przeprowadzenie analizy projektów rządowych 

dotyczących termomodernizacji budynków pod katem budynków Domu Pomocy Społecznej  

w Zakrzewie. W przypadku braku możliwości przeprowadzenia pełnej modernizacji budynków 

Komisja wnosi o rozważenie możliwości wykonania modernizacji urządzeń grzewczych (kotły, 

bojlery itp.) oraz windy osobowo – towarowej. Staramy się wymienić ten piec od dłuższego 

czasu. W ramach środków ZIT mamy wydzielone środki na zakup nowego pieca, natomiast nie 

ma w tym momencie ogłoszonych konkursów pod zakup tego pieca. Czekamy na konkursy  

na termomodernizację. Mamy ogromne potrzeby, zarówno DPS Zakrzewo, jak i ZS Nr 1 CKP 

w Aleksandrowie Kujawskim nadają się do kompleksowej termomodernizacji. Czekamy na 

konkursy, w których będziemy mogli brać udział. Bierzemy wniosek Komisji do siebie, 

będziemy się starali zrealizować to zadanie.  

Ponadto, Komisja wnosi o rozważenie możliwości dofinansowania wycieczki mieszkańców 

Domu Pomocy Społecznej w Zakrzewie nad morze. Do chwili obecnej Dom Pomocy 

Społecznej pozyskał środki w wysokości 1.500 zł, natomiast koszt wynajmu samego autokaru 

opiewa na kwotę 4.500 zł. Wniosek Dyrektora DPS w tej sprawie rozpatrzymy na dzisiejszym 

posiedzeniu w punkcie 5.14. 

 

Pani Maja Masłowska – jak pani Dyrektor Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie 

Kujawskim tłumaczyła nieprawidłowości w zakresie klasyfikacji śródrocznej uczniów? 

 

Pani Lidia Tokarska – pani Dyrektor tłumaczyła, że starała się egzekwować zapisy statutu 

szkoły, który stanowi, że do wystawienia oceny śródrocznej potrzeba jest, w zależności od 

ilości godzin w tygodniu, odpowiedniej ilości ocen. Na przykład w jednym przypadku muszą 

być minimum dwie oceny, żeby wystawić ocenę śródroczną, a w innym minimum trzy oceny. 

Pani Dyrektor kierowała się dobrem ucznia, żeby te oceny były w minimalnej ilości przez 

nauczycieli wystawiane. Natomiast doszło do takiej sytuacji, że uczeń miał jedną ocenę i na 

podstawie tej oceny wystawiono ocenę śródroczną. Pani Dyrektor wymagała od nauczycieli 

wystawiania więcej ocen, żeby te oceny śródroczne można było wystawić i monitorowała to. 

Nie wszyscy nauczyciele dokonali starań, żeby tak było, i niektórzy uczniowie mieli 

wystawione oceny śródroczne na podstawie jednej oceny. Co według pani Dyrektor było 

niezgodne ze statutem, ale zgodne z ustawą. W związku z czym pani Dyrektor zawnioskowała, 

żeby uczniowie ci byli nieklasyfikowani i Rada Pedagogiczna dokonała tego. Następnie na 

kolejnym posiedzeniu Rady Pedagogicznej uczniów nieklasyfikowanych zmieniono na 

klasyfikowanych.  Ocena śródroczna wystawiona była na postawie jednej oceny. Rada 
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Pedagogiczna zaklasyfikowała tych uczniów. Niemniej jednak ta sytuacja zgłoszona została do 

Kuratorium Oświaty, które przeprowadziło w szkole wizytację problemową. Kuratorium 

stwierdziło, że pani Dyrektor nie mogła traktować zapisów statutu wyżej niż ustawy  

o szkolnictwie. Jest zapis, że można nie klasyfikować jeśli uczeń ma zbyt mało obecności na 

lekcjach. Uczniowie, którzy mieli jedną ocenę mieli świetną frekwencję. Tutaj nie ma obrony 

dla nauczycieli, bo skoro uczeń przychodzi na lekcje to czemu nie ma ocen. Generalnie problem 

polega na tym, że jest słabe porozumienie grona pedagogicznego z panią Dyrektor, a to 

wszystko jest z niekorzyścią dla ucznia. Pani Dyrektor zmieni zapisy statutu, dostosuje je do 

zaleceń Kuratora Oświaty i dalej będzie się starała, żeby uczniowie mieli więcej ocen 

wystawianych. Komisja wysłuchała wyjaśnień pani Dyrektor i nie wystosowała żadnych 

wniosków. Mam nadzieję, że sytuacja w tym zakresie w szkole się poprawi.  

 

Pani Maja Masłowska – czyli dokonane zostaną zmiany w statucie zgodnie z zaleceniami 

Kuratora Oświaty.   

 

Pani Lidia Tokarska – tak. Kontrola wykazała, że nie wszystkie czynności, działania 

wykonane przez panią Dyrektor były właściwe. Pani Dyrektor dostosuje się do wymagań 

Kuratorium Oświaty. Zobaczymy jak będzie z klasyfikacją uczniów na koniec roku szkolnego.   

Czy są jeszcze pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję przyjąć do wiadomości wnioski 

Komisji Oświaty, Sportu, Kultury i Spraw Społecznych Rady Powiatu Aleksandrowskiego  

z dnia 17 marca 2025 r. i poinformować Komisję, że Naczelnik Wydziału Rozwoju i Inwestycji 

Powiatu i Dyrektor Domu Pomocy Społecznej w Zakrzewie na bieżąco sprawdzają możliwości 

pozyskania środków zewnętrznych na kompleksową termomodernizację obiektów DPS oraz 

modernizację urządzeń grzewczych.  

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu przyjął do wiadomości wnioski Komisji Oświaty, Sportu, Kultury i Spraw 

Społecznych Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 17 marca 2025 r.  

Zarząd Powiatu postanowił poinformować Komisję, że Naczelnik Wydziału Rozwoju  

i Inwestycji Powiatu i Dyrektor Domu Pomocy Społecznej w Zakrzewie na bieżąco sprawdzają 

możliwości pozyskania środków zewnętrznych na kompleksową termomodernizację obiektów 

DPS oraz modernizację urządzeń grzewczych.  

 

Przebieg głosowania:  Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Wnioski Komisji Oświaty, Sportu, Kultury i Spraw Społecznych Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 17 marca 2025 r., stanowią załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.4. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zaopiniowania realizacji inwestycji 

drogowej pn. „Rozbudowa nawierzchni ulicy Widok na odcinku od Ronda Serafina do 

wyremontowanej nawierzchni przy przedszkolu w Ciechocinku”, działki ewidencyjne: 

737, 757/2, 752, 753, 754, obręb miasto Ciechocinek. 
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Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.4. Projekt uchwały Zarządu Powiatu  

w sprawie zaopiniowania realizacji inwestycji drogowej pn. „Rozbudowa nawierzchni ulicy 

Widok na odcinku od Ronda Serafina do wyremontowanej nawierzchni przy przedszkolu  

w Ciechocinku”, działki ewidencyjne: 737, 757/2, 752, 753, 754, obręb miasto Ciechocinek. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję podjąć uchwałę w sprawie 

zaopiniowania realizacji inwestycji drogowej pn. „Rozbudowa nawierzchni ulicy Widok  

na odcinku od Ronda Serafina do wyremontowanej nawierzchni przy przedszkolu  

w Ciechocinku”, działki ewidencyjne: 737, 757/2, 752, 753, 754, obręb miasto Ciechocinek. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę nr 112/2025 w sprawie zaopiniowania realizacji inwestycji 

drogowej pn. „Rozbudowa nawierzchni ulicy Widok na odcinku od Ronda Serafina do 

wyremontowanej nawierzchni przy przedszkolu w Ciechocinku”, działki ewidencyjne: 737, 

757/2, 752, 753, 754, obręb miasto Ciechocinek. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Architektury i Budownictwa z dnia 18 marca 2025 r. znak: 

AB.6749.3.2025 wraz z wnioskiem Mentis Sp. z o.o. z siedzibą we Włocławku z dnia 12 marca 

2025 r. o wydanie opinii na potrzeby uzyskania decyzji o zezwoleniu na realizację inwestycji 

drogowej i projektem uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zaopiniowania realizacji inwestycji 

drogowej pn. „Rozbudowa nawierzchni ulicy Widok na odcinku od Ronda Serafina do 

wyremontowanej nawierzchni przy przedszkolu w Ciechocinku”, działki ewidencyjne: 737, 

757/2, 752, 753, 754, obręb miasto Ciechocinek, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.5. Projekt umowy z Wojewodą Kujawsko – Pomorskim o udzielenie dotacji  

na dofinansowanie wynagrodzeń pracowników jednostek wspierania rodziny i systemu 

pieczy zastępczej na 2025 r. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.5. Projekt umowy z Wojewodą Kujawsko 

– Pomorskim o udzielenie dotacji na dofinansowanie wynagrodzeń pracowników jednostek 

wspierania rodziny i systemu pieczy zastępczej na 2025 r. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – umowa jest podpisana elektronicznie przez Zastępcę Dyrektora 

Wydziału Polityki Społecznej Kujawsko – Pomorskiego Urzędu Wojewódzkiego  

w Bydgoszczy. Do podpisania umowy w imieniu powiatu wpisany jest Starosta i Wicestarosta. 

Nie możemy tego zmienić. W związku z nieobecnością pani Wicestarosty proponuję, żeby 

umowę podpisać faktycznie dopiero we wtorek.   

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zawrzeć umowę 

z Wojewodą Kujawsko – Pomorskim o udzielenie dotacji na dofinansowanie wynagrodzeń 

pracowników jednostek wspierania rodziny i systemu pieczy zastępczej na 2025 r. 

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu postanowił zawrzeć umowę z Wojewodą Kujawsko – Pomorskim o udzielenie 

dotacji na dofinansowanie wynagrodzeń pracowników jednostek wspierania rodziny i systemu 

pieczy zastępczej na 2025 r. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim  

z dnia 18 marca 2025 r. znak: RK.091.1.7.2025 wraz z projektem umowy z Wojewodą 

Kujawsko – Pomorskim o udzielenie dotacji na dofinansowanie wynagrodzeń pracowników 

jednostek wspierania rodziny i systemu pieczy zastępczej na 2025 r., stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

 

Ad 5.6. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia Powiatowego programu 

psychologiczno – terapeutycznego dla osób stosujących przemoc domową w Powiecie 

Aleksandrowskim na lata 2025 – 2030. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.6. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie 

przyjęcia Powiatowego programu psychologiczno – terapeutycznego dla osób stosujących 

przemoc domową w Powiecie Aleksandrowskim na lata 2025 – 2030. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję przyjąć projekt uchwały Rady Powiatu 

w sprawie przyjęcia Powiatowego programu psychologiczno – terapeutycznego dla osób 

stosujących przemoc domową w Powiecie Aleksandrowskim na lata 2025 – 2030 i wnieść pod 

obrady Rady Powiatu Aleksandrowskiego. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu przyjął projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia Powiatowego 

programu psychologiczno – terapeutycznego dla osób stosujących przemoc domową  

w Powiecie Aleksandrowskim na lata 2025 – 2030 i postanowił wnieść pod obrady Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim  

z dnia 17 marca 2025 r. znak: PI.070.1.13.9.2025 wraz z projektem uchwały Rady Powiatu  

w sprawie przyjęcia Powiatowego programu psychologiczno – terapeutycznego dla osób 

stosujących przemoc domową w Powiecie Aleksandrowskim na lata 2025 – 2030, stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.7. Pismo Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim 

dotyczące oferty na rozbiórkę budynku zlokalizowanego w Aleksandrowie Kujawskim 

przy ul. Wyspiańskiego 4 wraz z odtworzeniem ściany łącznika oraz wykonanie 

projektu rozbiórki. 
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Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.7. Pismo Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 

CKP w Aleksandrowie Kujawskim dotyczące oferty na rozbiórkę budynku zlokalizowanego  

w Aleksandrowie Kujawskim przy ul. Wyspiańskiego 4 wraz z odtworzeniem ściany łącznika 

oraz wykonanie projektu rozbiórki. 

Dyrektor Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim przedkłada ofertę na rozbiórkę 

budynku zlokalizowanego w Aleksandrowie Kujawskim przy ul. Wyspiańskiego 4 wraz  

z odtworzeniem ściany łącznika oraz wykonanie projektu rozbiórki. Przedłożona oferta jest na 

kwotę 346.000 zł netto, w tym: cena ryczałtowa za rozbiórkę 325.000 zł netto, projekt rozbiórki 

– 9.000 zł netto, odtworzenie ściany łącznika – 12.000 zł netto. 

Przypominam, że Zarząd Powiatu na posiedzeniu w dniu 14 lutego 2025 r. przychylić się  

do stanowiska  Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP dotyczącego propozycji rozwiązań 

technicznych i realizacji zaleceń wynikających z ekspertyzy technicznej budynku - byłej 

kotłowni i kuchni ze stołówką i zapleczem,  polegających na rozbiórce budynku po byłym 

internacie i następnie jego odtworzenie i jednocześnie zobowiązał Dyrektora do przedłożenia 

informacji na temat kosztów opracowania dokumentacji na rozbiórkę budynku i dokumentacji  

na budowę, przy uwzględnieniu, że nowy budynek miałby posiadać schron oraz szukania 

środków zewnętrznych na realizację zadania. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – brutto 425.580 zł. Z tego pisma nic nie wynika, czy to oznacza, że 

Zarząd Powiatu dostał tę informację tylko do wiadomości.  

 

Pani Lidia Tokarska – czy mamy zabezpieczone środki w budżecie na ten cel. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – trzeba będzie pokryć ten koszt z wydatków bieżących. Kto będzie 

realizował to zadanie szkoła, czy Starostwo Powiatowe?  

 

Pani Lidia Tokarska – budynki oddane są w trwały zarząd, czyli szkoła.  

 

Pan Mariusz Możdżeń – czy należy te wydatki traktować jako usługę? 

 

Pani Lidia Tokarska – uważam, że jest to usługa. Czy tylko jedna oferta w postępowaniu 

wpłynęła. Wydział Rozwoju i Inwestycji Powiatu przekazał pismo Dyrektora w załączeniu bez 

żadnych dodatkowych informacji.  

 

Pan Mariusz Możdżeń – może to jest tylko rozeznanie cenowe.  

 

Pani Lidia Tokarska – to na jakiej podstawie oszacowano koszty, które są niezbędne  

do ogłoszenia przetargu, tylko na podstawie jednej oferty. Nie można tego tak zrobić.  

 

Na posiedzenie Zarządu Powiatu poproszona została pani Mirosława Sobczak – Zastępca 

Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu. 

 

Pani Lidia Tokarska – Zarządowi Powiatu pani Dyrektor Zespołu Szkół Nr 1 CKP przedłożyła 

ofertę na rozbiórkę budynku zlokalizowanego w Aleksandrowie Kujawskim przy  

ul. Wyspiańskiego 4 wraz z odtworzeniem ściany łącznika oraz wykonanie projektu rozbiórki. 

Czy to była najkorzystniejsza oferta w przeprowadzonym postępowaniu, czy to była jedyna 

oferta? Czy oferta ta była złożona na podstawie zapytania ofertowego? 
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Pani Mirosława Sobczak – Zastępca Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu 

– nie wiem, ale na pewno nie było zapytania ofertowego. To musiało być rozeznanie cenowe. 

Rozmawiałam z panią Dyrektor na ten temat.  

 

Pani Lidia Tokarska – przedstawiono nam ofertę i co mamy z nią zrobić? 

 

Pani Mirosława Sobczak – najpierw trzeba zobaczyć o co chodzi, jaki ma być zakres robót, 

co wynika z ekspertyzy.  

 

Pani Lidia Tokarska – nie będziemy znali zakresu robót dopóki nie będzie projektu.  

 

Pani Mirosława Sobczak – nie wiem jaki zakres pani Dyrektor przedstawiła wykonawcy, 

który przedłożył ofertę. Dokumentacji projektowej na pewno nie ma. Proponuję, żeby Wydział 

Rozwoju i Inwestycji Powiatu zrobił rozpoznanie sprawy i przedłożył informację na przyszłe 

posiedzenie Zarządu Powiatu. Trzeba przejrzeć dokumenty, które mają.  

 

Pani Lidia Tokarska – proszę przeanalizujcie wszystko, jakie dokumenty szkoła do tej pory 

zgromadziła, proszę o szczegółową informację, co mamy dalej robić, ile środków jest 

potrzebnych, w jakiej formie zlecać, co zlecać. Proszę o nadzór nad tą sprawą.  

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję przyjąć do wiadomości pismo Dyrektora 

Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim dotyczące oferty na rozbiórkę budynku 

zlokalizowanego w Aleksandrowie Kujawskim przy ul. Wyspiańskiego 4 wraz z odtworzeniem 

ściany łącznika oraz wykonanie projektu rozbiórki i zobowiązać Naczelnika Wydziału Rozwoju 

i Inwestycji Powiatu do przedstawienia szczegółowej informacji na temat czynności jakie 

należy podjąć w celu zrealizowania przedmiotowego zadania, kosztów, harmonogramu prac, 

we współpracy z Dyrektorem Zespołu Szkół Nr 1 CKP.  

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu przyjął do wiadomości pismo Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP  

w Aleksandrowie Kujawskim dotyczące oferty na rozbiórkę budynku zlokalizowanego  

w Aleksandrowie Kujawskim przy ul. Wyspiańskiego 4 wraz z odtworzeniem ściany łącznika 

oraz wykonanie projektu rozbiórki. 

Zarząd Powiatu zobowiązał Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu  

do przedstawienia szczegółowej informacji na temat czynności jakie należy podjąć w celu 

zrealizowania przedmiotowego zadania, kosztów, harmonogramu prac, we współpracy  

z Dyrektorem Zespołu Szkół Nr 1 CKP. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 18 marca 2025 r. znak: 

RI.7011.5.11.2024/2025 wraz z pismem Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie 

Kujawskim z dnia 17 marca 2025 r. l.dz. 169/2025 dotyczące oferty na rozbiórkę budynku 

zlokalizowanego w Aleksandrowie Kujawskim przy ul. Wyspiańskiego 4 wraz z odtworzeniem 

ściany łącznika oraz wykonanie projektu rozbiórki, stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 5.8. a) Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie powierzenia Gminie Miejskiej 

Nieszawa prowadzenia zadania publicznego polegającego na utrzymaniu przeprawy 

promowej przez rzekę Wisłę w ciągu drogi powiatowej nr 2049C Nieszawa – Brzeźno 

w miejscowości Nieszawa. 

      b) Projekt porozumienia z Gminą Miejską Nieszawa w sprawie ustalenia 

warunków i zasad organizacji i wykonywania przeprawy promowej przez rzekę Wisłę 

w mieście Nieszawa w ciągu drogi powiatowej Nr 2049C Nieszawa – Brzeźno w roku 

2025, w tym przygotowania przeprawy, realizacji przeprawy, remontów przed 

rozpoczęciem sezonu, remontów posezonowych i zabezpieczenia promu na zimę. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.8. a) Projekt uchwały Rady Powiatu  

w sprawie powierzenia Gminie Miejskiej Nieszawa prowadzenia zadania publicznego 

polegającego na utrzymaniu przeprawy promowej przez rzekę Wisłę w ciągu drogi powiatowej 

nr 2049C Nieszawa – Brzeźno w miejscowości Nieszawa. 

W związku z deklaracją Gminy Miejskiej Nieszawa o współpracy z Powiatem 

Aleksandrowskim w zakresie uruchomienia przeprawy promowej przez rzekę Wisłę w ciągu 

drogi powiatowej nr 2049C Nieszawa – Brzeźno, Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych  

w Aleksandrowie Kujawskim przedkłada projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie 

powierzenia zadania i projekt porozumienia w sprawie ustalenia warunków i zasad organizacji 

przeprawy. 

Dyrektor informuje, że do dnia sporządzenia niniejszego pisma dwa samorządy, tj. Gmina 

Czernikowo i Powiat Toruński zadeklarowały partycypację w kosztach remontu jednostki 

promowej poprzez udzielenie dotacji celowych w wysokości 10.000 zł każdy na rzecz Gminy 

Miejskiej Nieszawa, która jest właścicielem jednostki promowej „Nieszawa”. Wartość 

kosztorysowa wszystkich robót wg. kosztorysu przedstawionego przez Gminę opiewa na kwotę 

110.428,07 zł brutto. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – w budżecie powiatu na 2025 r. zabezpieczona jest kwota 200.000 zł 

na przeprawę promową. 

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję przyjąć projekt 

uchwały Rady Powiatu w sprawie powierzenia Gminie Miejskiej Nieszawa prowadzenia 

zadania publicznego polegającego na utrzymaniu przeprawy promowej przez rzekę Wisłę  

w ciągu drogi powiatowej nr 2049C Nieszawa – Brzeźno w miejscowości Nieszawa i wnieść 

pod obrady Rady Powiatu Aleksandrowskiego. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu przyjął projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie powierzenia Gminie 

Miejskiej Nieszawa prowadzenia zadania publicznego polegającego na utrzymaniu przeprawy 

promowej przez rzekę Wisłę w ciągu drogi powiatowej nr 2049C Nieszawa – Brzeźno  

w miejscowości Nieszawa i postanowił wnieść pod obrady Rady Powiatu Aleksandrowskiego. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  
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Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.8. b) Projekt porozumienia z Gminą 

Miejską Nieszawa w sprawie ustalenia warunków i zasad organizacji i wykonywania 

przeprawy promowej przez rzekę Wisłę w mieście Nieszawa w ciągu drogi powiatowej  

Nr 2049C Nieszawa – Brzeźno w roku 2025, w tym przygotowania przeprawy, realizacji 

przeprawy, remontów przed rozpoczęciem sezonu, remontów posezonowych i zabezpieczenia 

promu na zimę. 

Zgodnie z §10: ust 1. Odpowiedzialność za szkody związane z przeprawą promową, poniesione 

przez osoby trzecie ponosi Gmina Miejska Nieszawa,  ust. 2. Strony  zgodnie ustalają, że  

odpowiedzialnym za wykonanie remontów, przeglądów i obsługę promu, a także ubezpieczenie 

przeprawy promowej oraz prawidłową obsługę przeprawy promowej jest Gmina Miejska  

Nieszawa. §11 ust. 1. Przy wydatkowaniu środków otrzymanych na realizację przedmiotu  

porozumienia, o którym mowa w §1 należy  stosować przepisy Regulaminu udzielania  

zamówień o wartości szacunkowej nieprzekraczającej 130.000 złotych w Gminie Miejskiej 

Nieszawa, ust. 2. Gmina Miejska Nieszawa przedstawi rozliczenie z wykorzystania dotacji oraz 

opłat, o których mowa w §5, w terminie do 5 grudnia 2025 r. 

W §7 ust. 3 jest następujący zapis: W przypadku wykorzystania 80% środków z dotacji, o której 

mowa w § 4 oraz opłat wskazanych w §5 w trakcie prowadzenia przeprawy promowej, Gmina 

Miejska Nieszawa zobowiązana jest niezwłocznie powiadomić o tym fakcie Powiat  

Aleksandrowski. Stwierdzenie wykorzystania środków z dotacji powinno wynikać  

z rozliczenia finansowego przedstawionego przez Gminę Miejską Nieszawa. Ust. 4.  

W przypadku zaistnienia sytuacji, o której mowa w ust. 3, Zarząd Powiatu wystąpi do Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego o zwiększenie środków finansowych z przeznaczeniem na dotację 

na utrzymanie przeprawy promowej. Dalsza realizacja zadania będzie uzależniona od decyzji 

Rady Powiatu Aleksandrowskiego i uzgodnień pomiędzy stronami porozumienia.  

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zaakceptować projekt porozumienia  

z Gminą Miejską Nieszawa w sprawie ustalenia warunków i zasad organizacji i wykonywania 

przeprawy promowej przez rzekę Wisłę w mieście Nieszawa w ciągu drogi powiatowej  

Nr 2049C Nieszawa – Brzeźno w roku 2025, w tym przygotowania przeprawy, realizacji 

przeprawy, remontów przed rozpoczęciem sezonu, remontów posezonowych i zabezpieczenia 

promu na zimę i postanowił je zawrzeć po wyrażeniu zgody przez Radę Powiatu 

Aleksandrowskiego na powierzenie prowadzenia zadania i przez Radę Gminy Miejskiej 

Nieszawa na przyjęcie zadania do prowadzenia. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu zaakceptował projekt porozumienia z Gminą Miejską Nieszawa w sprawie 

ustalenia warunków i zasad organizacji i wykonywania przeprawy promowej przez rzekę Wisłę 

w mieście Nieszawa w ciągu drogi powiatowej Nr 2049C Nieszawa – Brzeźno w roku 2025,  

w tym przygotowania przeprawy, realizacji przeprawy, remontów przed rozpoczęciem sezonu, 

remontów posezonowych i zabezpieczenia promu na zimę i postanowił je zawrzeć po wyrażeniu 

zgody przez Radę Powiatu Aleksandrowskiego na powierzenie prowadzenia zadania i przez 

Radę Gminy Miejskiej Nieszawa na przyjęcie zadania do prowadzenia. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  
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Pismo Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 20 marca 

2025 r. znak: DUDiM.432.4.2025 wraz z:  

- projektem uchwały Rady Powiatu w sprawie powierzenia Gminie Miejskiej Nieszawa 

prowadzenia zadania publicznego polegającego na utrzymaniu przeprawy promowej przez 

rzekę Wisłę w ciągu drogi powiatowej nr 2049C Nieszawa – Brzeźno w miejscowości 

Nieszawa. 

- projektem porozumienia z Gminą Miejską Nieszawa w sprawie ustalenia warunków i zasad 

organizacji i wykonywania przeprawy promowej przez rzekę Wisłę w mieście Nieszawa  

w ciągu drogi powiatowej Nr 2049C Nieszawa – Brzeźno w roku 2025, w tym przygotowania 

przeprawy, realizacji przeprawy, remontów przed rozpoczęciem sezonu, remontów 

posezonowych i zabezpieczenia promu na zimę, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.9. Pismo Prezesa Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim Spółka z o.o.  

o rozważenie możliwości udzielenia wsparcia finansowego w formie dotacji dla 

Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim Spółka z o.o. w celu 

dofinansowania zadań inwestycyjnych – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.9. Pismo Prezesa Powiatowego Szpitala  

w Aleksandrowie Kujawskim Spółka z o.o. o rozważenie możliwości udzielenia wsparcia 

finansowego w formie dotacji dla Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim Spółka 

z o.o. w celu dofinansowania zadań inwestycyjnych. 

Prezes Powiatowego Szpitala zwraca się o dofinansowanie dwóch zadań inwestycyjnych, tj. 

wykonanie dokumentacji projektowej zamiennej w projekcie budowlanym dotyczącym  

przebudowy budynku „D” i budowy łącznika między budynkami „D” i „F”, planowana  

całkowita wartość zadania  228 000,00 zł oraz pokrycie kosztów wkładu własnego w kwocie 

158.670 zł w ramach zadania Modernizacja Oddziału Wewnętrznego z Intensywną Opieką  

Kardiologiczną. Nie możemy w całości sfinansować tych zadań. Proponuję dofinansować te 

zadania w części. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję pozytywnie rozpatrzyć wniosek Prezesa 

Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim Spółka z o.o. i wystąpić do Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego o udzielenie wsparcia finansowego i zabezpieczenie środków w budżecie 

powiatu w formie dotacji celowej dla Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim 

Spółka z o.o. w celu dofinansowania kosztów realizacji inwestycyjnych i zakupów 

inwestycyjnych w kwocie 320 000,00 zł, w tym: 

- w ramach zadania „Dofinansowanie modernizacji Oddziału Wewnętrznego z Intensywną 

Opieką Kardiologiczną w Powiatowym Szpitalu w Aleksandrowie Kujawskim  

Spółka z o.o.” w kwocie 120 000,00 zł, 

- w ramach zadania „Dofinansowanie wykonania dokumentacji projektowej zamiennej przez 

Powiatowy Szpital w Aleksandrowie Kujawskim Spółka z o.o. w projekcie budowlanym do-

tyczącym Przebudowy budynku „D” i budowy łącznika między budynkami „D” i „F”  

w kwocie 200 000,00 zł. 

Myślę, że dofinansowanie w proponowanych wysokościach pozwoli na zrealizowanie przez 

szpital tych zadań. Będzie to dotacja, która podlega rozliczeniu. Proponowany termin 

rozliczenia dotacji do 30 listopada 2025 r.  

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek Prezesa Powiatowego Szpitala  

w Aleksandrowie Kujawskim Spółka z o.o. i postanowił wystąpić do Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego o udzielenie wsparcia finansowego i zabezpieczenie środków w budżecie 

powiatu w formie dotacji celowej dla Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim 

Spółka z o.o. w celu dofinansowania kosztów realizacji inwestycyjnych i zakupów 

inwestycyjnych w kwocie 320 000,00 zł, w tym: 

- w ramach zadania „Dofinansowanie modernizacji Oddziału Wewnętrznego z Intensywną 

Opieką Kardiologiczną w Powiatowym Szpitalu w Aleksandrowie Kujawskim Spółka z o.o.” 

w kwocie 120 000,00 zł, 

- w ramach zadania „Dofinansowanie wykonania dokumentacji projektowej zamiennej przez 

Powiatowy Szpital w Aleksandrowie Kujawskim Spółka z o.o. w projekcie budowlanym  

dotyczącym Przebudowy budynku „D” i budowy łącznika między budynkami „D” i „F”  

w kwocie 200 000,00 zł. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Prezesa Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim Spółka z o.o. z dnia  

10 marca 2025 r. l.dz. P.Sz.2127/2025 o rozważenie możliwości udzielenia wsparcia 

finansowego w formie dotacji dla Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim Spółka 

z o.o. w celu dofinansowania zadań inwestycyjnych, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.10. a) Projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę VIII/64/2024 Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia 2024 r. w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2025, 

          b) Projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę VIII/65/2024 Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia 2024 r. w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2025 – 2029. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.10. a) Projekt uchwały Rady Powiatu 

zmieniającej uchwałę VIII/64/2024 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia  

2024 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2025. 

Proszę Skarbnika Powiatu o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Pan Mariusz Możdżeń - w związku z bieżącymi potrzebami zachodzi konieczność dokonania 

zmian w budżecie Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2025 w następujący sposób: 

Dochody budżetu na rok 2025 zostają zwiększone o kwotę 3 134 149,07 zł do kwoty 

122 873 203,01 zł, w tym: 

1) dział 700 Gospodarka mieszkaniowa, rozdział 70005, §2110 – zwiększenie o kwotę 

12 000,00 zł z przeznaczeniem na operaty szacunkowe niezbędne w postępowaniach 

prowadzonych w trybie ustawy o szczególnych zasadach przygotowania i realizacji inwestycji 

w zakresie dróg publicznych (Dz.U. z 2024 r. poz.311) – rez.cel.poz.41; 

2) dział 710 Działalność usługowa, rozdział 71012, §2110 – zwiększenie o kwotę 2 551,00 zł  

z przeznaczeniem na dokonanie rozgraniczeń i podziałów nieruchomości Skarbu Państwa, 

celem ich racjonalnego zagospodarowania; 
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3) dział 752 Obrona narodowa, rozdział 75224, §2120 – zwiększenie o kwotę 4 750,00 zł  

z przeznaczeniem na: refundowanie lekarzom i średniemu personelowi medycznemu 

utraconych zarobków w związku z pracą w powiatowej komisji lekarskiej, wypłatę lekarzom 

i średniemu personelowi medycznemu dodatkowych wynagrodzeń w związku z pracą  

w powiatowych komisjach lekarskich, pokrycie rachunków i faktur wystawionych przez 

podmioty medyczne za obsługę komisji lekarskich; 

4) dział 758 Różne rozliczenia, rozdział 75814, §2100 – zwiększenie o kwotę 40 688,00 zł  

z przeznaczaniem na realizację dodatkowych zadań oświatowych związanych z kształceniem, 

wychowaniem i opieką nad dziećmi i uczniami będącymi obywatelami Ukrainy, o których 

mowa w art. 50 ust. 6 ustawy o pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem 

zbrojnym na terytorium tego państwa. Środki pochodzą z tzw. Funduszu Pomocy; 

5) dział 758 Różne rozliczenia, rozdział 75835, §2760 - zwiększenie o kwotę 309 546,00 zł  

z tytułu uzupełnienia dochodów z rezerwy na pokrycie skutków wzrostu o 5% średnich 

wynagrodzeń nauczycieli, o których mowa w art. 30 ust. 3 ustawy z dnia 26 stycznia 1982 r. 

- Karta Nauczyciela (Dz.U. z 2024 r. poz. 986, z późn. zm.), czyli ponad poziom tego wzrostu 

przyjęty do ustalenia potrzeb oświatowych na rok 2025 określonych w art. 81 ust. 1 ustawy  

o dochodach jednostek samorządu terytorialnego, tj. 4,1%;  

6) dział 801 Oświata i wychowanie, rozdział 80195, §2760 - zwiększenie o kwotę  

195 163,20 zł z tytułu dotacji celowej na realizację zadania Erasmus+ ,,Inclusive School: 

Empowering Students Like Trees in the Forest of Learning” z przeznaczeniem na wizyty  

w szkołach partnerskich nauczycieli i uczniów Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie 

Kujawskim oraz partnerów z Turcji, Portugalii i Włoch oraz zakupu flag i materiałów 

dotyczących realizacji projektu, celebrowanie Dnia Europy, sadzenia drzew, tworzenia stron 

internetowych i radia internetowego; 

7) dział 852 Pomoc społeczna, §2130 – ogółem zwiększenie o kwotę 2 080 097,00 zł  

z przeznaczeniem na realizację rządowego programu „Dofinansowanie wynagrodzeń 

pracowników jednostek organizacyjnych pomocy społecznej w postaci dodatku 

motywacyjnego na lata 2024-2027”, ustanowionego uchwałą nr 62 Rady Ministrów z dnia  

19 czerwca 2024 r. – rez.cel.poz.49, z tego:    

- rozdział 85202 Domy pomocy społecznej – kwota 1 829 072,00 zł, 

- rozdział 85203 Ośrodki wsparcia – kwota 93 603,00 zł,   

- rozdział 85218 Powiatowe centra pomocy rodzinie – kwota 157 422,00 zł; 

8) dział 853 Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej, rozdział 85395, §2110 - 

zwiększenie o kwotę 9 933,00 zł z przeznaczeniem na realizację zadań wynikających z ustawy 

z dnia 7 września 2007 r. o Karcie Polaka (Dz.U. z 2023 r. poz.192) – rez.cel.poz.28. – wypłata 

świadczeń; 

9) dział 855 Rodzina, rozdz. 85508, §2100 - zwiększenie o kwotę 3 034,00 zł z przeznaczeniem 

na finansowanie pobytu dzieci obywateli Ukrainy umieszczonych w systemie pieczy 

zastępczej; 

10) dział 855 Rodzina, §2130 – ogółem zwiększenie o kwotę 269 745,00 zł z przeznaczeniem 

na realizację rządowego programu „Dofinansowanie wynagrodzeń pracowników jednostek 

wspierania rodziny i systemu pieczy zastępczej na lata 2024-2027”, ustanowionego uchwałą 

nr 63 Rady Ministrów – rez.cel.poz.49., z tego: rozdział 85508 Rodziny zastępcze  – kwota 

43 254,00 zł, rozdział 85510 Działalność placówek opiekuńczo-wychowawczych – kwota 226 

491,00 zł; 

11) dział 855 Rodzina, rozdział 85508, §2690 – zwiększenie o kwotę 143 298,00 zł w związku 

z realizacją rządowego programu „Dofinansowanie wynagrodzeń rodzin zastępczych 
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zawodowych i prowadzących rodzinne domy dziecka na lata 2024-2027” ustanowionego 

Uchwałą Rady Ministrów nr 61 z dnia 19 czerwca 2024 r., - wsparcie finansowe ze środków 

Funduszu Pracy; 

12) Pozostałych zwiększeń dochodów na kwotę 59 478,87 zł dokonano na podstawie analizy 

sprawozdań finansowych za bieżący okres (odsetki od rachunków bankowych, lokat i wpływy 

z różnych dochodów).  

Wydatki budżetu na rok 2025 zostają zwiększone o kwotę 3 134 149,07 zł do kwoty 

129 492 484,01 zł, w tym: 

- wydatki bieżące ulegają zwiększeniu o kwotę 2 719 149,07 zł do kwoty 104 273 691,84 zł, 

- wydatki majątkowe ulegają zwiększeniu o kwotę 415 000,00 zł do kwoty 25 218 792,17 zł. 

Po stronie wydatkowej dokonano zmian zgodnie z celowym wykorzystaniem otrzymanych 

dodatkowych dochodów, dotacji celowych oraz środków z Funduszu Pomocy na rzecz 

obywateli Ukrainy zabezpieczając środki w planach finansowych jednostek. Uwzględniono 

również wnioski kierowników/dyrektorów jednostek organizacyjnych powiatu związanych  

z przesunięciami w planach finansowych umożliwiając w ten sposób bieżące funkcjonowanie. 

Dokonuje się następujących zwiększeń po stronie wydatków majątkowych: 

- w dziale „Działalność usługowa” w rozdziale „Zadania z zakresu geodezji i kartografii”  

w ramach paragrafu „Wydatki na zakupy inwestycyjne jednostek budżetowych” (dotyczy  

zadania Zakup plotera na potrzeby Starostwa Powiatowego) zwiększa się wydatki  

o 70 000,00 zł do kwoty 92 000,00 zł; 

- w dziale „Administracja publiczna” w rozdziale „Starostwa powiatowe” w ramach paragrafu 

„Dotacja celowa przekazana gminie na inwestycje i zakupy inwestycyjne realizowane na  

podstawie porozumień (umów) między jednostkami samorządu terytorialnego” (dotyczy  

zadania Wykonanie systemu alarmowego z systemem wykrywania pożaru budynku wspólnym 

Urzędu Miasta i Starostwa Powiatowego w Aleksandrowie Kujawskim) wprowadza się  

wydatki w kwocie 45 000,00 zł; 

- w dziale „Ochrona zdrowia” w rozdziale „Szpitale ogólne” w ramach paragrafu „Dotacja  

celowa z budżetu na finansowanie lub dofinansowanie kosztów realizacji inwestycji i zakupów 

inwestycyjnych innych jednostek sektora finansów publicznych” wprowadza się wydatki  

w kwocie 320 000,00 zł, w tym: w ramach zadania „Dofinansowanie modernizacji Oddziału 

Wewnętrznego z Intensywną Opieką Kardiologiczną w Powiatowym Szpitalu  

w Aleksandrowie Kujawskim Spółka z o.o.” wprowadza się wydatki w kwocie 120 000,00 zł; 

w ramach zadania „Dofinansowanie wykonania dokumentacji projektowej zamiennej przez  

Powiatowy Szpital w Aleksandrowie Kujawskim Spółka z o.o. w projekcie budowlanym  

dotyczącym Przebudowy budynku „D” i budowy łącznika między budynkami „D” i „F”  

wprowadza się wydatki w kwocie 200 000,00 zł; 

- w dziale „Ochrona zdrowia” w rozdziale „Pozostała działalność” w ramach paragrafu  

„Wydatki na zakupy inwestycyjne jednostek budżetowych” (dotyczy zadania Zakup  

defibrylatorów na potrzeby jednostek organizacyjnych) wprowadza się wydatki w kwocie 

30 000,00 zł; 

Dokonuje się następujących zmniejszeń po stronie wydatków majątkowych: 

- w dziale „Administracja publiczna” w rozdziale „Starostwa powiatowe” w ramach paragrafu 

„Wydatki na zakupy inwestycyjne jednostek budżetowych” (dotyczy zadania Zakup sprzętu 

komputerowego na potrzeby Starostwa Powiatowego) zmniejsza się wydatki o 50 000,00 zł  

do kwoty 50 000,00 zł. 
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Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję przyjąć projekt 

uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę VIII/64/2024 Rady Powiatu Aleksandrowskiego 

z dnia 13 grudnia 2024 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 

2025 i wnieść pod obrady Rady Powiatu Aleksandrowskiego. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu przyjął projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę VIII/64/2024 

Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia 2024 r. w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2025 i postanowił wnieść pod obrady Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.10. b) Projekt uchwały Rady Powiatu 

zmieniającej uchwałę VIII/65/2024 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia  

2024 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego 

na lata 2025 – 2029. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję przyjąć projekt uchwały Rady Powiatu 

zmieniającej uchwałę VIII/65/2024 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia  

2024 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego 

na lata 2025 – 2029 i wnieść pod obrady Rady Powiatu Aleksandrowskiego. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu przyjął projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę VIII/65/2024 

Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia 2024 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2025 – 2029 i postanowił wnieść 

pod obrady Rady Powiatu Aleksandrowskiego. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę VIII/64/2024 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia 2024 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2025, stanowi załącznik do protokołu. 

 

Projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę VIII/65/2024 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia 2024 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2025 – 2029, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.11. Wniosek do Przewodniczącego Rady Powiatu Aleksandrowskiego  

o wprowadzenie projektów uchwał pod obrady XI sesji Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego. 
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Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.11. Wniosek do Przewodniczącego Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego o wprowadzenie projektów uchwał pod obrady  XI sesji Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję wystąpić z wnioskiem do 

Przewodniczącego Rady Powiatu Aleksandrowskiego o wprowadzenie pod obrady  XI sesji 

Rady Powiatu Aleksandrowskiego następujących projektów uchwał, tj.: 

1) projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji 

zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych, na realizację których przeznacza się 

środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2025 roku, 

2) projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia Powiatowego programu psychologiczno 

– terapeutycznego dla osób stosujących przemoc domową w Powiecie Aleksandrowskim na 

lata 2025 – 2030, 

3) projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie powierzenia Gminie Miejskiej Nieszawa 

prowadzenia zadania publicznego polegającego na utrzymaniu przeprawy promowej przez 

rzekę Wisłę w ciągu drogi powiatowej nr 2049C Nieszawa – Brzeźno  

w miejscowości Nieszawa. 

4) projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę VIII/64/2024 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia 2024 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2025, 

5) projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę VIII/65/2024 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia 2024 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2025 – 2029. 

Ponadto, Zarząd Powiatu przekazał Radzie Powiatu Aleksandrowskiego: uchwałę  

nr 108/2025 Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 13 marca 2025 r. w sprawie przedsta-

wienia sprawozdania z wykonania planu finansowego, w tym planu  

inwestycyjnego za 2024 rok Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo –  

Opiekuńczego w Raciążku, pismem z dnia13 marca 2025 r. znak: OR.Oz.0026.24.2025. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu postanowił wystąpić z wnioskiem do Przewodniczącego Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego o wprowadzenie pod obrady  XI sesji Rady Powiatu Aleksandrowskiego 

niżej wymienione projekty uchwał, tj.: 

1) projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji 

zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych, na realizację których przeznacza się 

środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2025 roku, 

2) projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia Powiatowego programu psychologiczno 

– terapeutycznego dla osób stosujących przemoc domową w Powiecie Aleksandrowskim  

na lata 2025 – 2030, 

3) projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie powierzenia Gminie Miejskiej Nieszawa 

prowadzenia zadania publicznego polegającego na utrzymaniu przeprawy promowej przez 

rzekę Wisłę w ciągu drogi powiatowej nr 2049C Nieszawa – Brzeźno w miejscowości 

Nieszawa. 

4) projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę VIII/64/2024 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia 2024 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2025, 
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5) projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę VIII/65/2024 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia 2024 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2025 – 2029. 

Ponadto, Zarząd Powiatu przekazał Radzie Powiatu Aleksandrowskiego: uchwałę  

nr 108/2025 Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 13 marca 2025 r. w sprawie przed-

stawienia sprawozdania z wykonania planu finansowego, w tym planu inwestycyjnego za 2024 

rok Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku, pismem  

z dnia13 marca 2025 r. znak: OR.Oz.0026.24.2025. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Wniosek do Przewodniczącego Rady Powiatu Aleksandrowskiego o wprowadzenie projektów 

uchwał pod obrady  XI sesji Rady Powiatu Aleksandrowskiego, stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

 

Ad 5.12. Pismo Dyrektora Gminnego Ośrodka Kultury w Służewie o wsparcie finansowe 

organizacji 24 ogólnopolskiego Spotkania Poetów „Biała Lokomotywa” wraz  

z uproszczoną ofertą realizacji zadania – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.12. Pismo Dyrektora Gminnego Ośrodka 

Kultury w Służewie o wsparcie finansowe organizacji 24 ogólnopolskiego Spotkania Poetów 

„Biała Lokomotywa” wraz z uproszczoną ofertą realizacji zadania. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu 

zapoznał się z pismem Dyrektora Gminnego Ośrodka Kultury w Służewie o wsparcie 

finansowe organizacji 24 ogólnopolskiego Spotkania Poetów „Biała Lokomotywa” wraz  

z uproszczoną ofertą realizacji zadania i postanowił podjąć decyzję w przedmiotowej sprawie 

na kolejnym posiedzeniu. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z pismem Dyrektora Gminnego Ośrodka Kultury w Służewie  

o wsparcie finansowe organizacji 24 ogólnopolskiego Spotkania Poetów „Biała Lokomotywa” 

wraz z uproszczoną ofertą realizacji zadania i postanowił podjąć decyzję w przedmiotowej 

sprawie na kolejnym posiedzeniu. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 20 marca 

2025 r. znak: PS.0532.1.2025 wraz z pismem Dyrektora Gminnego Ośrodka Kultury  

w Służewie z dnia 4 marca 2025 r. o wsparcie finansowe organizacji 24 ogólnopolskiego 

Spotkania Poetów „Biała Lokomotywa” wraz z uproszczoną ofertą realizacji zadania, stanowi 

załącznik do protokołu. 
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Ad 5.13. Pismo Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim  

w sprawie wyroku Sądu Okręgowego w Toruniu z dnia 10 marca 2025 r. w sprawie 

powództwa Powiatu Aleksandrowskiego - Zarządu Dróg Powiatowych  

w Aleksandrowie Kujawskim przeciwko NEOX Sp. z o.o. z siedzibą w Gdańsku  

o zapłatę na skutek apelacji pozwanego od wyroku Sądu Rejonowego we Włocławku  

z dnia 4 lipca 2024 r.  

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.13. Pismo Dyrektora Zarządu Dróg 

Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie wyroku Sądu Okręgowego w Toruniu  

z dnia 10 marca 2025 r. w sprawie powództwa Powiatu Aleksandrowskiego - Zarządu Dróg 

Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim przeciwko NEOX Sp. z o.o. z siedzibą w Gdańsku 

o zapłatę na skutek apelacji pozwanego od wyroku Sądu Rejonowego we Włocławku z dnia  

4 lipca 2024 r.  

Sprawa dotyczyła zerwania umowy przez Zarząd Dróg Powiatowych zawartej z NEOX  

Sp. z o.o. z siedzibą w Gdańsku, która nie wykonała projektu architektoniczno – budowlanego 

ronda w Aleksandrowie Kujawskim. Wykonawca zwrócił się o płatność zasądzonej kwoty  

w 4 ratach. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję przyjąć do wiadomości pismo Dyrektora 

Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie wyroku Sądu 

Okręgowego w Toruniu z dnia 10 marca 2025 r. w sprawie powództwa Powiatu 

Aleksandrowskiego - Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim przeciwko 

NEOX Sp. z o.o. z siedzibą w Gdańsku o zapłatę na skutek apelacji pozwanego od wyroku 

Sądu Rejonowego we Włocławku z dnia 4 lipca 2024 r. i nie wyrażać zgody na płatność 

zasądzonej kwoty w ratach i oczekujemy na niezwłoczne jej zapłacenie.  

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu przyjął do wiadomości pismo Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych  

w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie wyroku Sądu Okręgowego w Toruniu z dnia  

10 marca 2025 r. w sprawie powództwa Powiatu Aleksandrowskiego - Zarządu Dróg 

Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim przeciwko NEOX Sp. z o.o. z siedzibą w Gdańsku  

o zapłatę na skutek apelacji pozwanego od wyroku Sądu Rejonowego we Włocławku z dnia  

4 lipca 2024 r. i nie wyraził zgody na płatność zasądzonej kwoty w ratach i oczekuje  

na niezwłoczne jej zapłacenie.  

 

Przebieg głosowania:  Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 18 marca 

2025 r. znak: DUDiM.071.7.2025 w sprawie wyroku Sądu Okręgowego w Toruniu z dnia  

10 marca 2025 r. w sprawie powództwa Powiatu Aleksandrowskiego - Zarządu Dróg 

Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim przeciwko NEOX Sp. z o.o. z siedzibą w Gdańsku 

o zapłatę na skutek apelacji pozwanego od wyroku Sądu Rejonowego we Włocławku z dnia  

4 lipca 2024 r., stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 5.14. Pismo Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Zakrzewie w sprawie udzielenia 

wsparcia finansowego wycieczki integracyjnej nad morze – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.14. Pismo Dyrektora Domu Pomocy 

Społecznej w Zakrzewie w sprawie udzielenia wsparcia finansowego wycieczki integracyjnej 

nad morze. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję pozytywnie rozpatrzyć wniosek 

Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Zakrzewie i udzielić wsparcia finansowego wycieczki 

integracyjnej nad morze w kwocie 3.500 zł ze środków zabezpieczonych w budżecie powiatu 

w dziale 852 rozdział 85295 §4300. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek Dyrektora Domu Pomocy Społecznej  

w Zakrzewie i postanowił udzielić wsparcia finansowego wycieczki integracyjnej nad morze  

w kwocie 3.500 zł ze środków zabezpieczonych w budżecie powiatu w dziale 852 rozdział 85295 

§4300. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 20 marca 

2025 r. znak: PS.8031.15.2025 wraz z pismem Dyrektora Domu Pomocy Społecznej  

w Zakrzewie z dnia 12 marca 2025 r. znak: TO.401/661/2025 w sprawie udzielenia wsparcia 

finansowego wycieczki integracyjnej nad morze, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 6. Sprawy różne. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do spraw różnych. Nie ma. 

 

 

Ad 7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do innych spraw wniesionych przez członków Zarządu. 

Nie ma. 

 

 

Ad 8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Pani Lidia Tokarska – zamykam dzisiejsze posiedzenie Zarządu Powiatu.   

Dziękuję za udział w posiedzeniu.  

Posiedzenie Zarządu Powiatu zamknięte zostało o godzinie 10:55. 

Protokołowała: Edyta Niedziałek  ........... 


